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Protokół nr 199/24   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18 stycznia 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel    - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer    - sekretarz powiatu  

3. Pani Beata Zając     - radca prawny w Starostwie  

         Powiatowym w Wieluniu  

4. Pani Iwona Wieteska   - z-ca kierownika Powiatowego  

                   Zarządu Dróg w Wieluniu (PZD) 

5. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

           Transportu i Dróg w Starostwie  

           Powiatowym w Wieluniu 

6. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

           Społecznych w Starostwie  

         Powiatowym w Wieluniu 
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7. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

           Zakładu Opieki Zdrowotnej  

        w Wieluniu (SP ZOZ)  

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXCIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie wniosku radnego Gminy Pątnów w sprawie przygotowania 

dokumentacji projektowej, a następnie wybudowania chodnika wzdłuż drogi 

powiatowej Nr 4520E w miejscowości Pątnów na odcinku od Zespołu Szkół 

Samorządowych w Pątnowie do przejazdu kolejowego na długości około  

1 160 mb.  

5. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

6. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 09.01.2024 r.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej Nr 117260E Przycłapy-Jajczaki; Gmina 

Wierzchlas”.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu pracy 

Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2024 r. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  
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10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w układzie 

wykonawczym do budżetu na 2024 r. 

11. Przyjęcie sprawozdania z udzielonych ulg i umorzeń należności za okres  

od początku roku do dnia 31 grudnia 2023 r.  

12. Sprawy bieżące.  

13. Wolne wnioski.  

14. Zamknięcie CXCIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXCIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXCIX 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

 

 



4 
 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad jako punktu 4 sprawy pn. Rozpatrzenie wniosku  

o podjęcie decyzji w sprawie wniesienia apelacji od wyroku z dnia 

……………………dotyczącego sprawy z powództwa ………………. przeciwko 

Powiatowi Wieluńskiemu – …………. Zaznaczył, że numeracja punktów zmieniłaby 

się, zamknięcie posiedzenia Zarządu byłoby punktem 15. Zapytał, czy ktoś ma 

propozycje zmiany porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

wprowadzeniem do porządku obrad jako punkt 4 sprawy pn. „Rozpatrzenie wniosku 

o podjęcie decyzji w sprawie wniesienia apelacji od wyroku z dnia 

…………………….. dotyczącego sprawy z powództwa …………….. przeciwko 

Powiatowi Wieluńskiemu – ………………  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wprowadził  

do porządku jako punkt 4 sprawę pn. „Rozpatrzenie wniosku o podjęcie decyzji  

w sprawie wniesienia apelacji od wyroku z dnia …………………………. dotyczącego 

sprawy z powództwa ………………… przeciwko Powiatowi Wieluńskiemu – 

…………….. (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu następnie zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem porządku obrad z wprowadzoną zmianą.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzoną zmianą (głosowało 5 członków Zarządu).  
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   Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CXCIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie wniosku o podjęcie decyzji w sprawie wniesienia apelacji  

od wyroku …………………. dotyczącego sprawy z powództwa …………. 

przeciwko Powiatowi Wieluńskiemu – …………………. 

5. Rozpatrzenie wniosku radnego Gminy Pątnów w sprawie przygotowania 

dokumentacji projektowej, a następnie wybudowania chodnika wzdłuż drogi 

powiatowej Nr 4520E w miejscowości Pątnów na odcinku od Zespołu Szkół 

Samorządowych w Pątnowie do przejazdu kolejowego na długości około  

1 160 mb.  

6. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

7. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 09.01.2024 r.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej Nr 117260E Przycłapy-Jajczaki; Gmina 

Wierzchlas”.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu pracy 

Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2024 r. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w układzie 

wykonawczym do budżetu na 2024 r. 

12. Przyjęcie sprawozdania z udzielonych ulg i umorzeń należności za okres  

od początku roku do dnia 31 grudnia 2023 r.  

13. Sprawy bieżące.  

14. Wolne wnioski.  

15. Zamknięcie CXCIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 4 

Rozpatrzenie wniosku o podjęcie decyzji w sprawie wniesienia apelacji  

od wyroku z dnia ………………. dotyczącego sprawy z powództwa ……….. 

przeciwko Powiatowi Wieluńskiemu  

– ……………………... 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że pani 

mecenas opisała całą sytuację, która dotyczy okresu 2011-2013 r. Dodał, że przez 

Powódkę była prowadzona …………... Pozew był na kwotę 459 367,62 zł, 

ostateczna zasądzona kwota to 275 544,11 zł plus odsetki, co urośnie do kwoty 

około 400 tys. zł. Zaznaczył, że pani mecenas zauważyła,  

że mogą, jeżeli chodzi o tę kwotę zasadniczą, która była wspomniana, apelować  

o kwotę 88 516,52 zł, stanowiącą sumę nadpłaty dotacji dla 

…………………………………..za lata 2011 i 2012. Otworzył dyskusję.  

Nikt się nie zgłosił. Zaproponował, aby złożyć apelację i powiedział, że składa taki 

wniosek, zgodnie z opinią pani mecenas. Zapytał, kto jest „za” złożeniem apelacji  

do sądu o nadpłatę w wysokości 88 516,52 zł.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję 

w sprawie wniesienia apelacji od wyroku z dnia ……………..dotyczącego sprawy  

z powództwa …………… przeciwko Powiatowi Wieluńskiemu – …………, zgodnie z 

opinią prawną Radcy Prawnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu, w części 

dotyczącej kwoty 88 516,52 zł stanowiącej sumę nadpłaty dotacji dla ………………. 

za lata 2011 i 2012 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 5 

Rozpatrzenie wniosku radnego Gminy Pątnów w sprawie  

przygotowania dokumentacji projektowej, a następnie wybudowania chodnika 

wzdłuż drogi powiatowej Nr 4520E w miejscowości Pątnów na odcinku  

od Zespołu Szkół Samorządowych w Pątnowie do przejazdu kolejowego  

na długości około 1 160 mb. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Iwonę 

Wieteska – z-cę kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu oraz pana 

Macieja Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg.  

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu powiedziała, że chciałaby sprostować, a mianowicie na ten moment 

koszt wybudowania chodnika przy takiej długości to kwota około 600 tys. zł.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zaproponował przekazanie odpowiedzi 

informującej, że na terenie Gminy Pątnów, powiat wieluński wykonuje bardzo  

dużo inwestycji na kwotę blisko 30 mln zł, w tym roku w budżecie powiatu  

nie przewiduje się środków na poprawę infrastruktury. Zapytał, kto jest „za” takim 

rozwiązaniem.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na wniosek radnego Gminy Pątnów w sprawie 

przygotowania dokumentacji projektowej, a następnie wybudowania chodnika wzdłuż 

drogi powiatowej Nr 4520E w miejscowości Pątnów na odcinku od Zespołu Szkół 

Samorządowych w Pątnowie do przejazdu kolejowego na długości około 1 160 mb 

informującej, że powiat wieluński na terenie Gminy Pątnów wykonuje bardzo dużo 

inwestycji na kwotę blisko 30 mln zł, w tym roku w budżecie powiatu nie przewiduje 

się środków na poprawę infrastruktury (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 6 

Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów. 

  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem przedmiotowej informacji.  

 

 
      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącą pozyskanych 

środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

   

 

 

 

Pkt 7 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 09.01.2024 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

powitał panią Annę Freus - dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby zabrać głos.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że chętnie odpowie na pytania.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu poruszył kwestię kredytu z BGK. 

Zapytał, czy ze starego z BFF-u nie rezygnujemy.  



9 
 

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie dlatego, że w ogóle by im się  

to nie opłaciło, bo w BFF-e płacą tylko do zapożyczonego kapitału, więc jeżeli nie 

będą pożyczać lub będą pożyczać mniejszą wartość, to płacą tylko od tej wartości. 

Dodała, że tak jest w BFF-e. Prowizja została już zapłacona na początku.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, jak jest w BGK.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że identycznie chociaż jest maleńka dopłata 

od całości kapitału, ale nawet licząc wszystko razem jest taniej, bo tam jest 0,15%.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że 0,15% nawet 

jakbyśmy nic nie mieli, czyli lepiej od nich brać.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak, zdecydowanie lepiej z BGK.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, do kiedy jest umowa  

z BFF. Czy co roku jest odnawiana? 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że co roku była odnawiana tylko, że była 

zawarta niedawno, co musiałaby sprawdzić. Dodała, że zobaczą w jakiej sytuacji 

finansowej będzie szpital, bo jak cały czas powtarza, koszty mniej więcej są znane,  

a odnośnie przychodów przekazała na razie mają kontrakty na poziomie drugiego 

półrocza, mimo wzrostu minimalnej i różnych innych czynników.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy BGK podwyższy 

limit w razie czego, bo jak skończą te 7 mln zł to będzie brakować, bo 7 mln zł było 

po to, aby nas zabezpieczyło.   

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że tak dlatego, że już miesięczne 

wynagrodzenia i koszty płacy to jest 6 mln zł, jeśli chodzi o szpital.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że teraz w BFF-e  

jest limit 7 mln zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że w BGK limit jest 

w wysokości 3 mln zł, czyli razem 10.  
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak, ale to nie znaczy, że to jest 

zaciągnięty kredyt. Dodała, że jest to możliwość.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że jego zdaniem jak 

skończy się w BFF-e, to i tak muszą do BGK, żeby nam dołożyli. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zaznaczył, że dlatego zapytał, 

do kiedy jest umowa.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu odpowiedział, że umowa była  

w październiku lub we wrześniu.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że była niedawno zawierana na 7 mln zł. 

Dodała, że bez wątpienia to jest tańszy pieniądz.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu wskazał na sposób w jaki  

została rozpisana prowizja: 0,25%, co 3 miesiące, czyli w sumie 1%. Zapytał,  

czy umowa jest na rok.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że na rok. Dodała, że udało im się zejść  

z 0,25% na 0,15%.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odniósł się do wypowiedzi pana 

radnego Waldemara Borczyka i przekazał, że do niego też takie sygnały niestety 

bardzo przykre dochodzą. Po raz kolejny jakaś osoba była na SOR-e (Szpitalny 

Oddział Ratunkowy) i czekała 2h, bo lekarz z góry stwierdził, że musi sobie nogi 

wyciągnąć. Podkreślił, że nie wie ile jest w tym prawdy, nie chce już tego dociekać, 

ponieważ nie lubi wokół jednej sprawy trwać pół roku. Zwrócił się do pani dyrektor  

ze słowami, że albo podejmie jakąś decyzję na SOR-e i kogoś dla przykładu  

za złe zachowanie zwolni i inni w odpowiednim tempie zaczną schodzić,  

czy wchodzić na ten SOR, bo to psuje całą reputację tego szpitala. Powiedział,  

że choćby nie wie ile dali tam pieniędzy, choćby nie wie co zrobili, to jeżeli ci lekarze  

nie będą odpowiednio dostępni, nie będą przychodzić, nie będzie empatii, to nic nie 

zrobimy. Powiedział, że musi pani dyrektor chyba naprawdę kogoś zwolnić  

dla przykładu.  
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie mówi nie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu kontynuował, że ludzie nie chcą 

wypełniać ankiet, bo nie będą zostawiać śladu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

zauważył, że ankiety są anonimowe.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że starsza osoba  

nie będzie wypełniać ankiety.    

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli mają zrobić skuteczne działanie,  

za którym jest jak najbardziej, to musi być konkret.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powtórzył, że jeżeli coś się znowu 

pojawi, to musi pani dyrektor zwolnić kogoś dla przykładu.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że musi mieć konkret.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że następnym razem, 

jeżeli się dowie, to zbada dokładnie kto, ale teraz jeżeli do pani dyrektor znowu coś 

dotrze, to musi podjąć radykalne decyzje, kogoś dla przykładu trzeba naprawdę 

zwolnić.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu przekazała, że o to też chodzi, że słyszy tu od Państwa, 

jeszcze lepiej na sesji.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wtrącił, że wie, że teraz jakiś lekarz  

z Ukrainy nie chciał zejść, było dwie godziny czekania.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie wie, co to znaczy, że nie chciał zejść, 

jaki był powód, itd. i czy rzeczywiście. Dlatego, że cały czas mają zabezpieczenie 

dwóch lekarzy na SOR-e i jest coraz lepiej pod tym względem. Dodała, że w sensie, 

że jest o tendencji SOR-skiej, internistycznej i drugi ortopedyczny. Przekazała,  

że ostatnio było, np. zdarzenie i 8 osób w wypadku trafiło na SOR i akurat chyba 

ekipa była dobra, bo naprawdę poszło wszystko dobrze i nie było problemu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że dochodzą do niego 

informacje na temat rozdziału, czy przydziału na ratownictwie medycznym  

i na SOR-e, nie jest prowadzony w sposób czysty, przejrzysty przez panią 
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pielęgniarkę przełożoną, robi to wedle swojego uznania i względów osobistych,  

że rozdziela swoje dyżury w ciągu miesiąca, zapisuje według jakiś swoich kryteriów, 

a nie ogólnie przyjętych zasad. Nie ma tak, że np. jest ratowników tylu, dzielimy 

dyżury. Jedne osoby są bardzo dyskryminowane, a drugie znowu są nad wyrost 

doceniane.   

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że jest grupa niewielka ratowników, która 

wiecznie wysuwa tego typu argumenty.    

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie mówił o ratowniku 

im znanym.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu kontynuowała, że one były sprawdzane wielokrotnie. Jeżeli 

mają pracowników na umowę o pracę, w tym ratowników, itd. obstawy planują  

na karetkach i na SOR-e, to każdy z nich musi ten etat wyrobić. Poza tym są umowy 

zlecenia, więc są to normy prawa plus są planowane grafiki, które są uzgodnione. 

Dlatego, że bardzo często są to ludzie, którzy pracują również w innych miejscach. 

Dlatego oddziałowy ma taki obowiązek, a pan mówił o zastępcy oddziałowego, która 

chyba ten grafik robi. Przekazała, że ostatnio rozmawiała z tą panią na ten temat 

przy okazji innej sprawy i wręcz usłyszała, że zaprzestali według swoich 

wcześniejszych kryteriów, a już tak wychodzą naprzeciw pracownikom, żeby układać. 

To jest tak, że jak jakaś grupa jest niezadowolona, to druga jest zadowolona.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wtrącił, a jeszcze trzecia 

dyskryminowana. Poprosił o zestawienie.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że można wystąpić tylko, że prosiłaby  

w sposób oficjalny jako członkowie Zarządu, bo tam są nazwiska.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poprosił na Zarząd o zestawienie 

dyżurów poszczególnych ratowników jak jest, np. w miesiącu styczniu zaplanowane  

i jak było w miesiącu styczniu. Zaznaczył, że chce sprawdzić, czy są osoby 

dyskryminowane, a drugim dawano po prostu za dużo.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że dobrze, nie ma sprawy.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu poprosił 

panią dyrektor o przygotowanie zestawienia. Dodał, że wniosek pana Dybki Zarząd 

przyjmuje przez aklamację. Nikt nie zgłosił sprzeciwu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął wniosek Pana Łukasza 

Dybki – członka Zarządu w sprawie zobowiązania Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu  

do przygotowania na posiedzenie Zarządu Powiatu zestawienia dyżurów 

poszczególnych ratowników medycznych za miesiąc styczeń br., z podziałem  

na dyżury zaplanowane i przez nich pełnione.    

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że trzeba to zweryfikować 

czy pani przełożona pielęgniarka robi to w sposób czysty i przejrzysty, czy jednak  

te podejrzenia, które gdzieś się pojawiają, mają miejsce.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli ktoś ma takie podejrzenia,  

to powinien zgłaszać do naczelnej, bo pielęgniarka naczelna ma nad tym wszystkim 

pieczę. Dodała, że jak członkowie Zarządu zobaczą te grafiki to zrozumieją,  

że absolutnie nie widzi takiej możliwości, żeby siedziała i analizowała te grafiki,  

ale kadry są do tego zobowiązane i naczelna również.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że nie zna się na tym. 

Jeżeli ktoś mu podaje, że jeden ratownik, czy trzech ratowników ma po 18 dyżurów,  

a drugi ma 3, to myśli, że są to trochę za duże dysproporcje, bo jeżeli byłyby  

to różnice między 2 a 3 dyżurami, to jego zdaniem nie ma dyskusji.  

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym. 
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 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu zapytała, czy mowa jest o kontraktach, czy o umowach  

o pracę, gdzie nie jest to nawet możliwe.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że o kontraktach.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że jeśli chodzi o kontrakty, to też mają takich 

ratowników, np. którzy byli później zatrudniani i pracują gdzieś indziej i mają,  

np. mniejszą ilość godzin w umowie do wypracowania, więc to są takie niuanse,  

ale można wyłapać sobie te wątpliwości i potem dojść dlaczego tak jest, czy jest  

to uzasadnione czy nie, jak najbardziej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej informacji.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 

09.01.2024 r. (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub 

Jurdziński, Pan Henryk Wojcieszak). 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

           

 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej Nr 117260E Przycłapy-Jajczaki; 

Gmina Wierzchlas”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że opinie 

są załączone. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały. 
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1414/24 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej  

Nr 117260E Przycłapy-Jajczaki; Gmina Wierzchlas” (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1414/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu pracy 

Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2024 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały. 

 

  

       
      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1415/24 w sprawie przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2024 r. 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński,  

Pan Henryk Wojcieszak).  

Uchwała Nr 1415/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 10 

     Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania 

układu wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1416/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński, Pan Henryk Wojcieszak).  

Uchwała Nr 1416/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w układzie 

wykonawczym do budżetu na 2024 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1417/24 w sprawie zmian w układzie wykonawczym do budżetu na 2024 r. 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński,  

Pan Henryk Wojcieszak).  

Uchwała Nr 1417/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 12 

Przyjęcie sprawozdania z udzielonych ulg i umorzeń należności za okres  

od początku roku do dnia 31 grudnia 2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem przedmiotowego sprawozdania. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z udzielonych ulg i umorzeń należności za okres od początku roku  

do dnia 31 grudnia 2023 r. (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie 

Pan Jakub Jurdziński, Pan Henryk Wojcieszak).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 13 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że pierwsza sprawa w tym punkcie to „Zapoznanie z pismem Wojewody Łódzkiego  

z dnia 11.01.2024 r. znak: PNIK-1.4131.36.2024 dotyczącym kontroli legalności 

uchwały Nr LXXIV/453/23 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 30.11.2023 r. w sprawie 

pozbawienia kategorii dogi powiatowej”. Dodał, że jest to pismo do wiadomości 
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Zarządu Powiatu w Wieluniu. Podkreślił, że pani wojewoda zwróciła się  

o przekazanie dokumentów, z których wynika, że Zarząd Powiatu w Wieluniu 

poinformował Burmistrza Wielunia, stosownie do treści art. 10 ust. 5d ustawy z dnia 

21.03.1985 r. o drogach publicznych (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 645 z późn. zm.)  

o zamiarze podjęcia ww. uchwały, co najmniej na 30 dni przed jej podjęciem. 

Przekazał, że dokumenty zostały wysłane.   

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Wojewody Łódzkiego  

z dnia 11.01.2024 r. znak: PNIK-1.4131.36.2024 dotyczącym kontroli legalności 

uchwały Nr LXXIV/453/23 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 30.11.2023 r. w sprawie 

pozbawienia kategorii dogi powiatowej. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że kolejna sprawa to „Rozpatrzenie prośby Wójta Gminy Wierzchlas w sprawie 

podjęcia inicjatywy budowy ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej Nr 4523E  

od miejscowości Ruda do miejscowości Kamion”. W terminie do 14 lutego br. trwa 

nabór o dofinansowanie projektów w ramach Działania FELD.06.04 Kultura  

i turystyka w ramach Priorytetu 6 Fundusze Europejskie dla łódzkiego przyjaznego 

mieszkańcom. Wysokość dofinansowania wynosi do 85% kosztów kwalifikowanych, 

a przeznaczona w naborze pula środków wynosi 200 mln zł. Zaznaczył, że Gmina 

Wierzchlas deklaruje pomoc finansową dla powiatu do 50% wkładu własnego  

i tyle samo byłoby po stronie powiatu. Przekazał, że pan wójt mówił, że przebieg 

ścieżki prowadziłby częściowo przez teren Załęczańskiego Parku Krajobrazowego, 

przez liczne lasy i okoliczne zabytki, do rzeki Warty. Powiedział, że ma rozumieć,  

że jest akceptacja Zarządu Powiatu, aby te działania podjąć. Zapytał, kto jest „za”.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu po zapoznaniu z prośbą Wójta Gminy Wierzchlas 

w sprawie podjęcia inicjatywy budowy ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej  

Nr 4523E od miejscowości Ruda do miejscowości Kamion, jednogłośnie (przy 3 

głosach „za”) zdecydował o podjęciu działań w przedmiotowej sprawie (głosowało 3 

członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński, Pan Henryk 

Wojcieszak).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił.  

 

 

 

 

Pkt 14 

Wolne wnioski. 

 

 

 

Na CXCIX posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone. 
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Pkt 15 

Zamknięcie CXCIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXCIX posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


